


CLASSIC DRIVER



1970 VW Karmann - Ghia Type 14 Coupé

Ghia Type 14 Coupé

Price	USD 24 887 EUR 22 500 (listed)	Drive	LHD
Year of manufacture	1970	Condition	Original condition
Mileage	86 000 mi / 138 404 km	Location	
Gearbox	Manual	Fuel type	Petrol
Number of seats	2	Exterior colour	Red
Performance	50 PS / 37 kW / 50 BHP	Car type	Coupé
Drivetrain	2wd		

Description

Beautiful Karmann Ghia Coupé originally from California and runs and drives well with 1.6L engine and with beautiful color combination Bahiarot with a black interior. And complete with: Retro Radio, Chrome Console basket and front Disc brakes. For more information please contact us by E-mail or phone call we speak English. And for many additional photos and a movie of this car and other cars see our website: WWW.AUTOSCHIPPER.COM And our company is in the Netherlands close to the German border and delivery worldwide is possible. And import tax for EU is already paid and all our cars are at our showroom in The Netherlands.

Deutsch: Schöne Karmann Ghia Coupé ursprünglich aus Kalifornien und läuft und fährt gut mit einem 1.6L Motor und einer wunderschönen Farbkombination Bahiarot mit schwarzem Innenausstattung. Und weiter komplett mit: Retro Radio, Chrome Console Basket und Scheibenbremsen vorne. Für weitere Informationen schreiben Sie bitte eine E-mail oder rufen Sie uns einfach an wir sprechen

Deutsch. Und für viele extra bilder und einen Film von diesem und andere fahrzeugen sehen unsere Website: WWW.AUTOSCHIPPER.COM Und unsere Firma ist kurz an der Deutsche Grenze und Lieferung in ganz Europa ist möglich. Und alle wagens sind verzollt für EU und sind in unseren Außstellungsraum in den Niederlanden.

Schipper Classic & Sportscars



Title Mr

First name Nick

Last name Schipper

Twentelaan 25

7609REALmelo

Netherlands

Phone +31-546563347

<http://www.autoschipper.nl/>

<https://www.classicdriver.com/en/car/vw/karmann/1970/685122>

© Classic Driver. All rights reserved.